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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Mikael Damberg (S)

2021/22:856 Förmögenhets-, arvs- och gåvoskatt

Skatter är nödvändiga för att finansiera det offentliga samhället. Eftersom 
resurserna är ändliga behöver man prioritera. Ett alternativ när resurserna inte 
räcker till det man vill prioritera är också att höja skatterna. Men höjda skatter 
ger inte alltid automatiskt mer intäkter, särskilt inte i det långa loppet, till 
staten. Vissa skatter kan dessutom betecknas som direkt skadliga.

Socialdemokraternas tidigare partiledare Göran Persson ska inför Deloittes 
skattedag 2021, enligt Svenskt Näringsliv, ha uttryckt att förmögenhetsskatten 
innebar att Sverige tappade framgångsrika entreprenörer. Göran Persson ska 
även tidigare ha resonerat om att både arvs- och gåvoskatten är skadliga skatter.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Mikael Damberg:

 

Håller ministern med sin tidigare partiledare om att förmögenhets-, arvs- och 
gåvoskatt är skadliga skatter för Sverige, och om inte, har ministern för avsikt 
att ta några initiativ på området?

………………………………………

Johnny Skalin (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-20
Besvaras senast
2022-01-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


